
Zápisnica č. : 03-03-2018
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 28.03.2018
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 13.00 hod.
Ukončenie : 14.10 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 85,71 %
Prizvaní : Viktória Okáliková – dozorná rada

     Oľga Hánová – dozorná rada
     Ing. Vladimír Adamčík – dozorná rada
     Ing. Štefan Čajka - OLH 
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
           

Overovatelia zápisnice :  Ing. Murgaš
     Jozef Furiak

Hlasovanie :
za : 6 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Kontrola
3.Riadne zhromaždenie
4.Rôzne

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba za marec 322,6 m³ dreva
 Ťažba od 01.01.  1628,33 m³ dreva
 Lykožrút sa už začal prejavovať
 Dňa  16.03.  bola  porada  o protipožiarnej  ochrane,  ktorú  organizovali  hasiči

v Liptovskom Mikuláši
 Začali sme uhadzovanie haluziny po ťažbe
 Plán zalesnenia – 73 540 ks stromčekov /čo najviac z našej škôlky/
 V apríli bude mať brigádu PZ Ostrô
 Poďakoval dvom členom výboru za naplnenie snežnej jamy

Ing. Hollý informoval
 Cena za drevo na prelome roka 38,20 EUR/m³
 Cena za drevo na posledných dvoch faktúrach 41,00 EUR/m³
 Minulý rok pozastavené práce pre orla skalného – budeme si uplatňovať majetkovú

ujmu  na  základe  znaleckého  posudku,  ktorý  vypracoval  Ing.  Halko na  197,24  m³
dreva, výpočet na sumu 5933,00 EUR + 400,00 EUR za znalecký posudok

 PSL doposiaľ nemáme, v najbližšej dobe by už malo byť 
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k bodu 2 Kontrola
Ing. Hollý informoval

 Dňa 23.01.2018 sme mali kontrolu na Blchovú lúku, peniaze zatiaľ nemáme na účte,
kontrola dopadla dobre

 Dňa 06.03.2018 sme mali ďalšiu kontrolu na cestu a kamerový systém, dopadla dobre,
peniaze ešte nemáme na účte

k bodu 3 Riadne zhromaždenie
Ing. Hollý informoval o pripravenom priebehu RZ

 Návrh komisií
 Vyhodnotenie plnenia uznesení z RZ 2017
 Návrh uznesení
 Hospodárenie
 Návrh na rozdelenie zisku

O 14.00 hod. odišli P. Vozárik, Ing. Čajka a Ing. Adamčík.

k bodu 4 Rôzne
Ing. Hollý informoval o spílení topoľa na pozemku parc. č. KN-E 2087/2.

Overovatelia :  Ing. Anton Murgaš
                        Jozef Furiak

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                         –––––––––––––––
          Ing. Ľubomír Hollý
                predseda PS 
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